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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2012. december 6-án megtartott Képviselő-testületi rendkívüli testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Rád, Tanácsterem. 
 
Rád részéről jelen vannak:  Lieszkovszki Gábor  polgármester 

Puporkáné Papp Gabriella alpolgármester 
     Illés János   képviselő 
     Lázár István   képviselő 
     Márkus György  képviselő 
     Oszaczki László  képviselő 

Tiszolczy Gábot  képviselő 
Ruttkai Róbert   jegyző 

 
Váchartyán részéről jelen vannak: Koblász Sándor polgármester 
 Dézsi Ferenc képviselő 
 Horgász Mariann képviselő 
 Simonné Vizler Ágnes képviselő 
 Szabolcsi Károly képviselő 
 dr. Ungi Kitti jegyző 
 
Jegyzőkönyv-vezető: Vanda Zoltánné igazgatási előadó - Váchartyán 
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 
a Váchartyán Képviselő-testülete részéről 6 képviselő az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv 
hitelesítésére Szabolcsi Károly képviselőt javasolja. Ismerteti a tervezett napirendi pontokat és kéri 
a napirend jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

217/2012. (XII. 6.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Szabolcsi Károly 
képviselőt megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

218/2012. (XII. 6.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a napirendi 
pontok tárgyalását. 
 
 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
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1. Közös hivatal létrehozásával kapcsolatos feladatok megtárgyalása 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester köszöntötte a megjelenteket. Elmondja, hogy szerinte a 
mai találkozás lényege, hogy egyességre jusson a két testület és mindenki számára megfelelő 
megállapodást lehessen megkötni. 
 
Lieszkovszki Gábor rádi polgármester elmondja, hogy már folytak személyes tárgyalások a 
polgármesterek és a jegyzők között a mai napon. 
 
Rutkai Róbert rádi jegyző ismerteti az eddigi munka menetét. Összefoglalóan elmondja, hogy két 
olyan témacsoport volt, amiről egyeztettek. Egyik része ennek egy jogi kérdés, ami a 8. pont a 
jegyző, aljegyző kinevezése, munkáltatói jogainak gyakorlása, a másik a tervezet 6.3-as pontja, ami 
finanszírozási kérdés. A jogszabályok szerint ez év december 31-ével megszűnik a két önálló 
polgármesteri hivatal. Addig, amíg nem éri el egyik település lakosságszáma sem a 2000 főt addig 
közös hivatalt kell létrehozni a településeknek. Szerinte még most nehéz a két testületnek azt az 
elképzelést elvetni, hogy itt megszűnik a két hivatal és egy új egységes jogi személy jön létre. 
Egységes hivatalban kell gondolkodni, ahol Rád lenne a székhely, de a jegyző személyét dr. Ungi 
Kitti Váchartyán község jegyzője töltené be. Elmondja, hogy március óta folynak tárgyalások a 
közös hivatal létrehozásával kapcsolatban az önkormányzatok között. Tudja, hogy a 
finanszírozásról eltérő hírek keringenek jelenleg, de az nem változik, hogy a költségvetést a közös 
testületnek kell elfogadni. A tárgyalások során felmerült az, hogy mi történik abban az esetben ha 
maradvány keletkezik, szerinte ez csak akkor lehetséges, ha nincs betöltve az állás, így például gyes-
en van valaki, de ilyenkor a feladat nincsen ellátva. Véleménye szerint az nem megfelelő, ha 
képzetlen alkalmazottakat vagy pályakezdőt alkalmazunk, azért, hogy költség-hatékony legyen, mert 
az a szolgáltatás rovására mehet. Délután, amikor eljöttek Váchartyánból abban maradt a két 
polgármesterrel, hogy a 6.3-as pontot kiveszik a megállapodásból. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester elmondja, hogy a délelőtti egyeztetés során nem 
egyeztek meg abban, hogy a 6.3. pont kivételre kerül, mert véleménye szerint ez nagyon fontos, 
hanem azt mondták, hogy majd Rádon a képviselőkkel együtt megvitatják ezt a pontot. A 
megtakarítás, amit a 6.3. pontban szeretne rögzíteni a váchartyáni testület az az, hogy a két 
intézmény közül, amelyik megspórolt valamennyi összeget az azt illesse meg, aki megtakarított. A 
megtakarítás adódhat személyi juttatásból de dologi kiadásból is. Megtakarításra említi például, 
hogy az egyik hivatalnak kevesebb a rezsi költsége, mint a másik hivatalnak. A jegyző kinevezésével 
kapcsolatban a Kormányhivatal álláspontja szerint nem lehet eltérni a törvény szövegétől, így a 
munkáltatója a polgármesterek lakosságszámú döntése. 
 
dr. Ungi Kitti váchartyáni jegyző elmondja, hogy a 8. pontot a Kormányhivatal javította ki. 
 
Lieszkovszik Gábor rádi polgármester elmondja, hogy a kérdéses rész a maradványok elosztása 
között van. Szerinte nem lehet bérmaradvány, mert a leutalás a besorolások alapján lesz. 
 
dr. Ungi Kitti váchartyáni jegyző elmondja, hogy a kormány elé javaslatot nyújtott be egy az 
államtitkár úr, így valószínű, hogy nem lesz az állam által  finanszírozott 13 fő a két hivatalba, 
hanem az új számítások szerint csak maximum 8-9 fő lesz. 
 
Dézsi Ferenc váchartyáni képviselő szerint a jogszabályi háttér sajnos még bizonytalan, de mivel 
közel azonos lélekszámú településekről van szó, olyan megállapodást kell kötnünk, amely hosszú 
távon működik. Szerinte a jegyző úr által elmondott pontosítások az említett egyenjogúságot 
sérthetik, ha például ami a korábbi szándékunkban állt, hogy a jegyző munkáltatója váchartyáni 
polgármester, de a kormányhivatal észrevétele alapján ez már nem lehetséges. Véleménye szerint, 
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ha van maradvány akkor fontos a pontos elszámolás. Lehet 6-7 fő és ők megosztva dolgoznak a 
két településen, mint a régi tanácsi rendszerben. Bármennyi lesz a finanszírozás, akkor is 
tisztességesen kell elszámolni. Az elején kell pontos döntést hozni. Nem úgy kell hozzáállni, hogy 
Váchartyánnak lesz megtakarítása, lehet hogy pont fordítva történik. 
 
Lieszkovszki Gábor rádi polgármester elmondja, hogy a székhely településnek több lesz a 
munkája, így 1 fővel mindenképp több emberre van ott szükség. 
 
Illés János rádi képviselő véleménye szerint sajnos az előre mutató tendencia, hogy csökkenni fog 
a hivatali létszám. A javaslat az, hogy lakosságszám-arányosan legyen a finanszírozás, és a 
maradvány pedig azé legyen aki megspórolja. 
 
Rutkai Róbert rádi jegyző véleménye szerint ez a finanszírozás nem jó, amit elmondott Illés 
képviselő, mert törvényileg nem lehetséges. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester elmondja, hogy szerinte a kérdéses pontok tekintetében 
meg kellene várni a költségvetési törvény megalkotását, amikor már pontosan fogjuk tudni a 
finanszírozást és azt, hogy hány ember lehet pontosan összesen a két hivatalban. A megtakarításnál 
maradva ismét elmondja, hogy amikor a jelenlegi képviselő-testület felállt Váchartyánban a 
szolgáltatási szerződéseket felülvizsgálták, sok esetben módosították, de volt olyan szolgáltató is, 
akivel felbontották a szerződését. Lehet, hogy az egyik településnek olcsóbb pl. az internet 
szolgáltatása, mint a másik településen és ezzel megtakarít. Elmondja, hogy szerinte a 
megtakarítások esetében fontos lenne azt tisztázni, hogy a megtakarítások mindig azt a községet 
illessék, akinél keletkezett. Amiről most döntés születik, a későbbiekben is ennek megfelelően kell 
eljárni, ez a megállapodás 2014-ig a választásokig tart, így köteles mindenki betartani, ami a 
megállapodásban van. 
 
Dézsi Ferenc váchartyáni képviselő szerint a 6.3. pontnak a megtakarítás esetén van fontos 
szerepe. Senki nem vonja azt kétségbe, hogy a székhely településen plusz egy fővel kell ellátni a 
munkát. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester szerint abban nincs vita a két polgármester és testület 
között, hogy bármilyen kinevezéshez vagy felmentéshez a polgármesterek egyetértési joga 
szükséges. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester javasolja, hogy a maradvány a keletkezés helyén 
kerüljön elköltésre, de csak a hivatal költheti el,  ilyen pl. hivatal festése, monitor csere, jutalom stb. 
 
Lieszkovszki Gábor rádi polgármester elmondja, hogy szerinte sajnos a testületek még nem 
tudják elképzelni, hogy a jövőben, hogy fog ez működni, és nem érzi úgy, hogy közös hivatalról 
beszélnének. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester elmondja, hogy még az egyik településnek sincsen 
tapasztalat ebben a kérdésben, egyik település sem működött még közös hivatalként sem 
körjegyzőségként. Elmondja, hogy minden olyan dolog, ami újdonság abba bele kell tanulnia az 
embereknek ugyanúgy a képviselőknek is. Biztos benne, hogy az együttműködés sikeres lesz a 
jövőben és nemcsak 2014-ig tart, hanem tovább. 
 
Illés János rádi képviselő elmondja, hogy a rendszerváltáskor benne volt a testületben, amikor a 
közös tanácsi rendszer felbomlott és akkor is működött a közös együttműködés az akkori 
testületek között. 
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Lieszkovszki Gábor rádi polgármester 10 perc szünetet rendel el. 
 
10 perc szünet 
 
Lieszkovszki Gábor rádi polgármester várja a képviselők javaslatát. 
 
Tiszolczy Gábor rádi képviselő elmondja, hogy nem ismerjük egymást, de meg kellene bízni 
egymásban, és senki nem akarja a másikét elvenni. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester elmondja, hogy mindenkinek ezzel azonos az érdeke. 
Biztos, ha jobban megismerjük egymást, akkor majd jól kiegészítjük egymás munkáját, biztos 
megoldunk mindent, ha beletanulunk, akkor minden könnyen meg fog oldódni.  
 
Simonné Vizler Ágnes váchartyáni képviselő támogatja Dézsi Ferenc képviselő javaslatát, hogy jó 
lenne elvi megállapodást hozni, legalább a 6.3. pontban és a köztisztviselői létszámban. Elmondja, 
hogy akkor érdekes a létszám kérdés, amikor páros számú köztisztviselőt finanszíroz az állam. 
Támogatja, hogy a mai ülésen abban a 3 vitás kérdésben szülessen egyezség és a végleges 
megállapodás legyen egy másik ülésen megkötve, akkor amikor már látjuk a finanszírozást. 
 
Dézsi Ferenc váchartyáni képviselő szerint az egy fő többlet a székhelyen elfogadható. Még azt a 
lehetőséget is elfogadhatónak tartja, hogy két önkormányzat közösen finanszíroz egy főt vagy fél 
állásban kellene megoldani a foglalkoztatást, mivel szinte ugyanannyi lakos van a két településen, 
így az 7-5 létszám nem elfogadható számára. A két sarkalatos kérdés ez a két pont neki. Javasolja, 
hogy azt írjuk le, hogy a két település között mindig egy fő eltérés lehet.  
 
Bercse Dezső váchartyáni képviselő véleménye szerint a többletfeladat határozza majd meg a 
létszám kérédsr, mert tudnunk kell, hogy mennyivel lesz több munka a székhelyen. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester szerint azon kell megegyezni, hogy ha páros számú 
finanszírozás van, akkor lehet, hogy az az egy fő elláthatja mindkét hivatalban a munkát, úgyhogy 2 
napot Rádon, 3 napot Váchartyánban van egy héten és a másik héten pedig fordítva. Ha hozzá kell 
tenni a finanszírozáshoz, akkor hozzá kell tenni az önkormányzatoknak de azt is el kell számolni. 
 
Lieszkovszki Gábor rádi polgármester elmondja, hogy szerinte, ha 11 fő lesz a státusz akkor a 
feladata nő a székhely településnek, de a létszám változatlan marad. Kéri, hogy a jegyző kérjen 
állásfoglalást arról, hogy lehet-e félállásban köztisztviselőt alkalmazni. 
 
Dézsi Ferenc váchartyáni képviselő szerint két egyforma település esetén hasonló feltételekkel kell 
megállapodni, de szerinte 11 fő esetén Rádon marad a 6 fő, de nálunk csak 5 fő láthatja el a 
feladatot. Lehet, hogy többlet feladattal is ugyanannyi embernek kell ellátni a munkát.  
 
Illés János rádi képviselő kéri, hogy szóban próbáljunk megállapodni, és ha meg lesz a jogszabály, 
akkor tárgyaljunk. 
 
Dézsi Ferenc váchartyáni képviselő elmondja, hogy nem finanszírozási kérdés, hogy hol mennyi 
fő van, az alapokban kellene megegyezni. 
 
Lieszkovszki Gábor Rád polgármester elmondja, hogy feladatellátás és feladatellátás között is van 
különbség, példa erre a védőnő szerepe Rádon, mert itt főállásban van alkalmazásban a védőnő, 
hogy a helyi lakosokat teljes mértékben ki tudja szolgálni. 
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Illés János rádi képviselő szerint nem több feladat lesz, hanem kevesebb, mivel a járás elvesz 
feladatokat. Szerinte az egy fő többlet a székhelyen elfogadható, addig ne menjünk el, amíg nem 
kötünk megállapodást. 
 
Rutkai Róbert rádi jegyző ismereti a kormányhivatal levelét a 8.1. ponttal kapcsolatban. 
Elmondja, hogy szerinte ezzel kapcsolatban mindenképpen meg kellene várni a KIM 
állásfoglalását. Elmondja, hogy a költségvetés tervezésénél lehet a személyi és dologi kiadások 
betervezése.  
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester kérdezi, hogy elfogadható-e a számok ismerete nélkül, 
hogy a tervek szerint 1 fővel több legyen Rádon, mivel közel két egyforma településről van szó. 
 
Dézsi Ferenc váchartyáni képviselő elmondja, hogy a költségvetésnek semmi köze ehhez a 
megállapodáshoz. Két egyforma településről van szó, így a munka is egyforma. Hivatal 
működésével járó feladatokról van szó, ehhez elég a + 1 fő Rádnak. Legyen valami megállapodás, a 
részletkérdésekről majd döntünk. A három kérdésben egyezzünk meg. 1.jegyző-aljegyző, 2.hivatali 
létszám, 3.elszámolás. 
 
Tiszolczy Gábor rádi képviselő a 3.4 pontot kitörölné és helyébe felolvassa, hogy mit írna, így a 
6.3 pontra nem is lenne szükség. 
 
Illés János rádi képviselő megkérdőjelezi, hogy egyáltalán akarunk mi együtt dolgozni? Ha ha 
megszületnek a jogszabályok, akkor vessük fel újra a kérdéseket. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester elmondja, hogy a jegyző - aljegyző kérdésben egyetértés 
van, a székhelyen + 1 fő legyen, ebben is egyetértés van, csak arról kellene dönteni, hogy a dologi 
kiadások elszámolása és elköltése milyen elv alapján legyen. Nekünk az irányelvünk, hogy aki 
spórolta, azé legyen a megtakarítás. 
 
Koblász Sándor polgármester felkérte a képviselőket szavazásra a megállapodás 8. pontja 
tekintetében. Felolvassa a Kormányhivatal által javított változatot. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

219/2012. (XII. 6.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 
megállapodás tervezet 8. pontját az alábbiak szerint fogadja el: 
 

„ 8. A jegyző és az aljegyző kinevezése, feladatai: 
 
  8.1. Rád község Polgármesteri Hivatalát a rádi jegyző vezeti 2013. február 28-ig. Váchartyán 

Polgármesteri Hivatalát a váchartyáni jegyző vezeti, 2013. február 28-ig. Mindkét 
polgármesteri Hivatal megszűnik 2013. február 28. napjával bezárólag, korábbi munkájukat 
a jelen megállapodást kötő két önkormányzat által létrehozandó Közös Önkormányzati 
Hivatal folytatja, veszi át.  

 
  A jelen megállapodással létrehozott Rádi Közös Önkormányzati Hivatalt 2013. március 1-

től a váchartyáni jegyző vezeti, figyelemmel arra, hogy 2013. január 1. után pályázat nélkül, 
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továbbfoglalkoztatással kívánják a polgármesterek a Rádi Közös Önkormányzati Hivatal 
jegyzőjét kinevezni.  

  A fenti jegyzői kinevezéshez polgármesterek lakosságszám arányos döntése szükséges. 
  Megállapodó önkormányzatok a Közös Önkormányzati Hivatalban 2013. március 1-től 

aljegyzői munkakört hoznak létre, melyben Rád Községi Polgármesteri Hivatal jegyzőjét 
kívánják továbbfoglalkoztatni aljegyzőként.  
A jegyző javaslata alapján történő aljegyzői kinevezéshez a polgármesterek lakosságszám 
arányos döntése szükséges. 

      
8.2. A 8.1 pontnak megfelelően a továbbfoglalkoztatással kinevezett jegyző felett a közös 

önkormányzati hivatal kirendeltség szerinti település – Váchartyán – polgármestere 
gyakorolja az egyéb munkáltatói jogokat.  

 
  A 8.1 pontnak megfelelően a továbbfoglalkoztatással kinevezett aljegyző felett a közös 

önkormányzati hivatal székhely szerinti település – Rád község – polgármestere gyakorolja 
a munkáltatói jogokat.  

  A jegyző gyakorolja az aljegyző felett az egyéb munkáltatói jogokat.  
  

8.3. A Közös Önkormányzati Hivatal és Kirendeltsége dolgozói tekintetében a munkáltatói 
jogköröket a jegyző gyakorolja.  

  Kinevezés, felmentés, jutalmazás alkalmával a székhely hivatali szervezet dolgozói esetében 
Rád község polgármesterének, a kirendeltség hivatali szervezete dolgozói esetében 
Váchartyán polgármesterének egyetértési joga van. 

 
8.4. A jegyző a kirendeltségen, az aljegyző a székhelyen látja el a képviselő-testületek és a 

bizottságok működésével kapcsolatos szervezési, igazgatási feladatokat, a polgármesterek 
hatáskörébe tartozó államigazgatási döntések előkészítését és végrehajtását. 

 
8.5. A fentieknek megfelelően döntésre előkészítik a polgármesterek hatáskörébe tartozó 

államigazgatási ügyeket, döntenek azokban a hatósági ügyekben, amelyeket a 
polgármesterek adnak át. A jegyző a kirendeltségen, az aljegyző a székhelyen köteles a 
képviselő-testület ülésén részt venni és a testületi üléssel kapcsolatos és törvényben előírt 
jegyzői feladatokat ellátni.  

 
8.6. A jegyző a kirendeltségen, az aljegyző a székhelyen a Közös Önkormányzati Hivatal 

Szervezeti és Működési Szabályzatában meghatározott gyakorisággal köteles ügyfélfogadást 
tartani. 

 
8.7. A jegyző évente együttes ülésen beszámol mind két képviselő-testületeknek a Közös 

Önkormányzati Hivatal munkájáról. Összeállítja a Közös Önkormányzati Hivatal éves 
költségvetési tervezetét, és beszámol az előző évi költségfelhasználásról. 

 
8.8.  A jegyzőt a törvényben szabályozott esetekben és módon az aljegyző helyettesíti, ellátja a 

jegyző által meghatározott feladatokat.  
 

8.9. A Közös Önkormányzati Hivatalt a jegyző vezeti, amely feladatának ellátásában az aljegyző 
a fenti 8.8 pontnak megfelelően vesz részt.  

 
8.10. A jegyző nevében és vezetésével a kirendeltség köztisztviselői a Közös Önkormányzati 

Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatában meghatározott gyakorisággal, hetente 
rendszeresen kötelesek Váchartyán községben ügyfélfogadást tartani.  
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8.11. Az aljegyző nevében és vezetésével a székhely köztisztviselői a Közös Önkormányzati 

Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatában meghatározott gyakorisággal, hetente 
rendszeresen kötelesek Rád községben ügyfélfogadást tartani.” 

  
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Horgász Marianna váchartyáni képviselő szerint nem mi vagyunk egyedül azok, akiknek meg kell 
állapodnunk. Haladni kell az idővel, többletmunkát kell vállalnia mindenkinek. Kéri, hogy ne 
várjuk meg az utolsó pillanatot. 
 
Rutkai Róbert rádi jegyző javasolja képviselő-testületének, hogy gondolják át a székhely 
települést, ne ragaszkodjanak a székhelyhez. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester elmondja, hogy váchartyán község képviselői nevében 
kijelenti, hogy vállalja a székhelységet, minden megtesz annak érdekében, hogy a jogszabályoknak 
megfelelően működni tudjanak. 
 
Dézsi Ferenc váchartyáni képviselő elmondja, hogy egy korábban más önkormányzattal folytatott  
tárgyalásnál már javasolta, hogy mielőtt gesztorságról döntenénk, állapodjunk meg. Itt is azt 
javasolja, hogy pontonként nézzék át a megállapodás-tervezetet. 
 
Illés János rádi képviselő elmondja, hogy az előző ülésen határozat született arról, hogy Rád a 
székhely, így nem is érti, hogy a jegyző úr hogyan mondhatott ilyet. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester elmondja, hogy ez a megállapodás 2014-ig kötelezően 
vonatkozik mindenkire, bárki is a polgármester ezen a megállapodáson az sem változtathat. 
 
Lieszkovszki Gábor Rád polgármestere felolvasta, hogy a 3.4 pontba mi kerüljön módosításra. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármester szavazásra teszi fel a kérdést, hogy a rádi polgármester 
úr által felolvasott formában elfogadható-e a 3.4.-e pont. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

220/2012. (XII. 6.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 
megállapodás tervezet 3.4. pontját az alábbiak szerint fogadja el: 
 
„ A Rádi Közös Önkormányzati Hivatal állam által finanszírozott köztisztviselői 
státuszaiból a székhely településen egy fővel több köztisztviselő kerül alkalmazásra.” 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Dézsi Ferenc váchartyáni képviselő elmondja, hogy a normatív támogatásból származó bevétel 
kerüljön elosztásra hivatali célra, és ott kerüljön elosztásra ahol keletkezett. Az állami támogatásból 
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származó bevételekkel el lehet számolni, csak mindkét hivatalnak egy excell táblázattal többet kell 
csinálnia. 
 
Koblász Sándor váchartyáni polgármestere felolvassa, hogy a 6.3 pontba mi kerüljön bele, és 
szavazásra teszi fel a döntést. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

221/2012. (XII. 6.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 
megállapodás tervezet 6-3. pontját az alábbiak szerint fogadja el: 
 
„Ha a Közös Önkormányzati Hivatal dologi és személyi kiadásaihoz az állami 

normatívtámogatás előirányzatból maradvány keletkezik, akkor az előirányzat 
megtakarításból a székhely szerinti, vagy a kirendeltség szerinti hivatali egység 
visszamenőlegesen visszakapja a megtakarított összeget. (a 3.4. pont alapján), melyet a 
hivatali egység költségeire lehet felhasználni. 

 
Ha a Közös Önkormányzati Hivatal dologi és személyi kiadásaihoz az önkormányzatok 
többlettámogatást biztosítanak – az állami normatíva felett – és ebből megtakarítás 
keletkezik, akkor a megtakarításból a székhely szerinti, vagy a kirendeltség szerinti 
önkormányzat visszamenőleg visszakapja az általa befizetett támogatásból megtakarított 
összeget.” 

 
Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
 

Liaszkovszki Gábor polgármester megköszöni a jelenlétet. 
 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és  21 óra 5 perckor bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 

         Koblász Sándor                dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
      Szabolcsi Károly  
        képviselő 


